
Z A P I S N I K 
 
s 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Viljevo, održane dana 18. travnja 2023. godine u 
prostorijama Općine Viljevo, Braće Radića 87, u Viljevu.  
Sjednicu Općinskog vijeća Općine Viljevo sazvao je predsjednik, Tomislav Mađarić, pisanim 
pozivom, KLASA: 024-02/23-01/9,  URBROJ: 2158-39-01, od 12. travnja 2023. godine.  
 
Započeto u 14,00 sati. 
 
Nazočni vijećnici: Tomislav Mađarić, Đuka Vincetić, Ivica Šoš, Matija Rajninger, Tomislav 
Okrugić, Marta Senković, Pero Rabljenović i Milorad Maljković.   
 
Nedostaje: Zlatko Kolar  
 
Ostali nazočni: Dominik Knežević – općinski načelnik, Dalibor Dakić – zamjenik općinskog 
načelnika iz reda pripadnika srpske nacionalne manjine, Antonija Horvat – poljoprivredni 
redar, izvjestitelj, Daliborka Đurišić – novinar Radia Donji Miholjac, Danijel Šimunović – 
novinar internetskog portala Miholjština info, Tihomir Hajduković – voditelj poslova 
poljoprivrede, gospodarskih, komunalnih i društvenih djelatnosti, zapisničar.  
 
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 16. sjednicu Općinskog vijeća, pozdravlja sve nazočne 
i konstatira kako postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje te čita točke dnevnog reda kao 
u sazivu:  

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika s 15. sjednice 
 

2. Donošenje Odluke o zaduživanju Općine Viljevo za realizaciju kapitalnog 
projekta 

                        IZVJESTITELJI: D. Knežević  

3. Donošenje Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i 
namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Viljevo 

                        IZVJESTITELJI: D. Knežević 

4. Izvješće o  izvršenju Programa korištenja sredstava od raspolaganja 
poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na području 
Općine Viljevo u 2022. godini 

                        IZVJESTITELJI: D. Knežević, A. Horvat  

5. Izvješće o izvršenju Plana djelovanja Općine Viljevo u području prirodnih 
nepogoda u 2022. godini 

                        IZVJESTITELJI: D. Knežević, A. Horvat   

6. Izvješće o radu Općinskog načelnika Općine Viljevo za razdoblje od 
1.07.2022. do 31.12.2022. godine 

                         IZVJESTITELJI: D. Knežević 
 

7. Pitanja i prijedlozi vijećnika  
 

Prije početka rada po dnevnom redu Tomislav Mađarić podsjetio je vijećnike kako je dana 
13.04.1993. godine prije 30 godina osnovana Općina Viljevo te da su tijekom proteklog 
razdoblja ostvareni brojni rezultati pozitivni za ovu JLS te svima čestitao na toj obljetnici.  
Nakon pročitanog dnevnog reda, predsjednik Tomislav Mađarić postavlja pitanje ima li kakvih 
prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda. Za riječ se javio vijećnik Milorad Maljković koji 
je rekao da se o 2. Točki dnevnog reda vezano za kreditno zaduženje općine ne bi trebalo 



raspravljati bez prisutnosti pročelnice Melite Gruell, kao pravnika i stručne osobe za 
tumačenje ovakvih pravnih stvari jer se radi o velikom kreditnom zaduženju. Potom je 
predloženi dnevni red predsjednik vijeća Tomislav Mađarić dao na glasovanje. Konstatira 
kako je nakon provedenog glasovanja usvojen predloženi dnevni red sa jednim glasom 
suzdržanim (M. Maljković), kako slijedi:  
 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika s 15. sjednice 
 

2. Donošenje Odluke o zaduživanju Općine Viljevo za realizaciju kapitalnog 
projekta 

                        IZVJESTITELJI: D. Knežević  

3. Donošenje Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i 
namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Viljevo 

                        IZVJESTITELJI: D. Knežević 

4. Izvješće o  izvršenju Programa korištenja sredstava od raspolaganja 
poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na području 
Općine Viljevo u 2022. godini 

                        IZVJESTITELJI: D. Knežević, A. Horvat  

5. Izvješće o izvršenju Plana djelovanja Općine Viljevo u području prirodnih 
nepogoda u 2022. godini 

                        IZVJESTITELJI: D. Knežević, A. Horvat   

6. Izvješće o radu Općinskog načelnika Općine Viljevo za razdoblje od 
1.07.2022. do 31.12.2022. godine 

                         IZVJESTITELJI: D. Knežević 
 

7. Pitanja i prijedlozi vijećnika  
 

 
RAD PO UTVRĐENIM TOČKAMA DNEVNOG REDA: 

 
AD/1. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 1. točku dnevnog reda te postavlja pitanje ima li 
kakvih izmjena, dopuna ili primjedbi na zapisnik s 15. sjednice Općinskog vijeća.   
Budući da nije bilo izmjena, dopuna ili primjedbi na zapisnik, predsjednik daje zapisnik na 
usvajanje. Pod točkom 1. dnevnog reda jednoglasno je usvojen zapisnik s 15. sjednice 
Općinskog vijeća Općine Viljevo. 
 
AD/2. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 2. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje Odluke o zaduživanju Općine Viljevo za realizaciju kapitalnog projekta i daje riječ 
Dominiku Kneževiću, načelniku Općine Viljevo. Dominik Knežević izvješćuje vijećnike o 
potrebi donošenja ovakve Odluke kako je priloženu u materijalima jer bez ovih sredstava ne 
možemo realizirati investiciju koju nije moguće prijaviti na neke od Fondova EU a radi se o 
izgradnji kapitalnog projekta evidentiranog u Proračunu Općine Viljevo: K10008 Izgradnja i 
uređenje centra u Viljevu – Faza C, Stambeno poslovna građevina. Radi se o dugoročnom 
kreditu u iznosu od 1.330.000,00 eura sa PDV-om, s rokom otplate od 15 godina sa 
uključenim počekom od 2 godine.  Općina bi se zadužila kod HBOR-a Zagreb što također 
daje određenu sigurnost jer se radi o državnoj banci. Na upit vijećnika Pere Rabljenovića da 
li se kredit mora iskoristiti u cijelosti ili djelomično odgovorio je načelnik Dominik Knežević da 
iznos treba biti u cjelini jer je to vrijednost kapitalne investicije. Predsjednik vijeća Tomislav 
Mađarić napomenuo je da je donošenje ovakve Odluke prvi korak u ovom postupku, što je 
potvrdio i načelnik D. Knežević. U raspravu se uključio i vijećnik Milorad Maljković koji smatra 



da je trebala biti napravljena analiza postupka zaduživanja jer smatra da Općina Viljevo sa 
svojim postojećim prihodima neće moći izdržati uz postojeći, još jedan kredit. Načelnik 
Dominik Knežević smatra da je to u okviru financijskih mogućnosti općine i da ne bi trebalo 
biti problema vezano za otplatu kredita.  
Predsjednik daje ovu točku dnevnog reda na glasovanje. Odluka o zaduživanju Općine 
Viljevo prihvaćena je sa jednim suzdržanim glasom (Milorad Maljković). 

AD/3. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 3. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika u 
Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Viljevo te daje riječ načelniku Dominiku Kneževiću. 
Dominik Knežević upoznao je vijećnike s prijedlogom Odluke koja se treba donijeti kao 
rezultat provedenog inspekcijskog nadzora Upravne inspekcije a temeljem prethodno 
donesene Odluke o ustrojstvu i djelokrugu Jedinstvenog upravnog odjela koju je donijelo 
Općinsko vijeće te aktu načelnika, Pravilnika o unutarnjem redu JUO Općine Viljevo.  
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara raspravu. Po ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo 
te istu daje na glasovanje. Jednoglasno je donesena Odluka o koeficijentima za obračun 
plaća službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Viljevo.  
 
AD/4. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 4. točku dnevnog reda koja se odnosi na Izvješće 
o izvršenju Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 
vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Viljevo u 2022. godini. 
Antonija Horvat – poljoprivredni redar, podnijela je izvješće o prikupljeni i utrošenim 
sredstvima od poljoprivrednog zemljišta u 2022. godini, prema kojemu je ostvareno ukupno 
prihoda od 605,508,59 kuna te utrošeno ukupno 275.567,91 kuna te je ostalo po ovome 
programu još 329.940,68 kuna za prijenos u 2023. godinu. Predsjednik otvara raspravu. Po 
ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo te predsjednik Tomislav Mađarić daje ovu točku 
dnevnog reda na glasovanje. Jednoglasno je usvojeno Izvješće iz priloga.  
 

AD/5. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 5. točku dnevnog reda koja se odnosi na Izvješće 
o izvršenju Plana djelovanja Općine Viljevo u području prirodnih nepogoda za 2022. godinu.  
Izvjestitelj je Antonija Horvat – poljoprivredni redar, koja je vijećnike upoznala sa predmetnim 
Izvješćem kao i činjenicom da je OBŽ proglasila prirodnu nepogodu uzrokovanu sušom koja 
je zahvatila i područje Općine Viljevo. Prijave štete (203) obradilo je Općinsko povjerenstvo 
za prirodne nepogode koje su zatim ukucane u Registar štete od prirodnih nepogoda. 
Sukladno Odluci Vlade RH šteta za 2021. godinu isplaćena je putem Općine Viljevo, dok je 
šteta za 2022. godinu isplaćena poljoprivrednicima putem APPRRR-a. Cjelovito Izvješće o 
izvršenju Plana djelovanja Općine Viljevo u području prirodnih nepogoda za 2022. godinu 
priloženo je u materijalima za sjednicu općinskog vijeća 
Tomislav Mađarić otvara raspravu. Po ovoj točki dnevnog reda više nije bilo pitanja. 
Predsjednik istu daje na glasovanje. Izvješće je jednoglasno usvojeno.  
 
AD/6. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 6. točku dnevnog reda koja se odnosi na Izvješće 
o radu Općinskog načelnika Općine Viljevo za razdoblje od 1.07.2022. do 31.12.2022. godine 
te daje riječ Dominiku Kneževiću, općinskom načelniku. Dominik Knežević izvješćuje 
vijećnike kako je cjelovito Izvješće o njegovom radu priloženo u materijalima za vijeće te 
upitao vijećnike ima li netko kakvog pitanja po podnesenom Izvješću. 
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara raspravu. Po ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo, 
te istu daje na glasovanje. Jednoglasno je donesen Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu 
Općinskog načelnika Općine Viljevo za razdoblje od 1.07.2022. do 31.12.2022. godine.   
 
AD/7. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 7. točku dnevnog reda koja se odnosi na pitanja 
i prijedloge vijećnika. Budući da se nitko od vijećnika ne javlja, daje riječ općinskom načelniku 
Dominiku Kneževiću. Dominik Knežević izvješćuje vijećnike o aktivnostima Općine Viljevo 
kako slijedi: 



- Općina Viljevo prijavila se na natječaj Ministarstva turizma i sporta: Povećanje 
atraktivnosti turističke destinacije Općine Viljevo kroz ulaganja u sportsko-
rekreacijsku infrastrukturu, za izgradnju ŠRC Viljevo. Vrijednost investicije je 2,1 
milijun eura s PDV-om. Čekamo rezultate.  

- Na natječaj MRRFEU – Program sufinanciranja EU projekata na regionalnoj i lokalnoj 
razini Mjera 7.4.1., realiziran je projekt opremanja doma u Kapelni. Od ukupne 
vrijednosti investicije 36.767,54 eura dobili smo 16.746,11 eura ili 45,55 % vrijednosti 
ukupne investicije.  

- Na Središnji državni ured za demografiju i mlade prijavili smo projekt ulaganje u dječji 
vrtić – izgradnja dječjeg igrališta za jasličku skupinu. Zatraženo je 13.748,00 eura ili 
90% od ukupne vrijednosti investicije od 15.315,00 eura.  

- Na Ministarstvo graditeljstva i državne imovine prijavili smo projekt: Izgradnja 
parkirališta i pješačke staze na groblju u Ivanovu vrijednosti 76.306,38 eura. Zatražili 
smo 50.000,00 eura ili 67,29 % ukupne investicije.  

- Na natječaj MRRFEU – PORLZ 2023. Faza B završetak fasade na ambulanti Viljevo 
prijavljen je projekt vrijednosti 80.000,00 eura. Zatražili smo sufinanciranje u iznosu 
od 55.000,00 eura ili 69% vrijednosti investicije.  

- Prijavili smo se na Javni poziv za izradu Programa SECAP nadležnom Fondu za 
zaštitu okoliša, vrijednosti 6.250,00 eura.  

- Proveli smo natječaje za udruge s područja Općine Viljevo, temeljem kojih su 
dodijeljena sredstva udrugama u području sporta – za 7 udruga u iznosu od 50.000,00 
eura, u području kulture za 4 udruge dodijeljeno je 10.500,00 eura te ostalim 
udrugama (kuhari, branitelji) za 3 udruge dodijeljeno je 5.000,00 eura. Sa 
predstavnicima udruga sklopljeni su ugovori o sufinanciranju u 2023. godini.  

- Program Zaželi 3 - sa danom 1. veljače 2023. godine zaposleno je 13 žena na 
razdoblje od šest mjeseci. Ova Faza III projekta traje nešto kraće jer se radi o 
prijelaznom razdoblju do realizacije Programa Zaželi 4 koji bi išao na trogodišnje 
razdoblje.  

- Izvršena je prijava projekta opremanja prostorije u potkrovlju doma u Kapelni na SNV 
vrijednosti 5.775,00 eura.  

Tomislav Mađarić izvijestio je vijećnike da su stigli Ugovori o zakupu zajedničkih pašnjaka sa 
odobrenja iz državnog odvjetništva iz Osijeka. Upoznao je prisutne sa cjelovitim očitovanjem 
i dobivenom suglasnosti od strane nadležnog ODO Osijek. Poštivajući dobivene naputke 
slijede ostale potrebite aktivnosti prije sklapanja Ugovora o korištenju zajedničkih pašnjaka 
sa krajnjim korisnicima s područja Općine Viljevo.  
Vijećnik Milorad Maljković postavio je pitanje kada će se skinuti čvrsta ograda sa pašnjaka u 
Blanju koji je ogradio jedan od predstavnika u općinskom vijeću, navodeći pri tome da je to 
po njegovom mišljenju nezakonito ograđen pašnjak.  
Tomislav Mađarić odgovorio je da tu nema nikakvih kriminalnih radnji i da se radi o korištenju 
pašnjaka od ljudi koji su uredno platili svoje obaveze za zakup pašnjaka.  
Predsjednik Tomislav Mađarić  iznio je podatak da su svi ugovori za zakup poljoprivrednog 
zemljišta istekli a pojašnjenje su dali načelnik Dominik Knežević i Antonija Horvat – 
poljoprivredni redar,  da su pristigle Upute od Ministarstva poljoprivrede temeljem kojih će se 
za takvo zemljište izdati nove Potvrde na rok od godinu dana ili do raspisivanja Javnog 
natječaja kako bi poljoprivrednici mogli prijaviti poljoprivredno zemljište koje koriste u sustav 
poticaja u poljoprivrednoj proizvodnji za 2023. godinu.  
Budući kako se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Tomislav Mađarić zaključuje 16. 
sjednicu Općinskog vijeća Općine Viljevo.   
  
Sjednica je zaključena u 15,00 sati.  

                                            PREDSJEDNIK 
       ZAPSNIČAR:                                   OPĆINSKOG VIJEĆA: 
     Tihomir Hajduković                                   Tomislav Mađarić, dipl.ing.geod. 


